
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 15. december 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 145
Vil ministeren oplyse, hvorfor Banedanmark har valgt at sætte hastigheden til 180 km/t 
på strækningen Ny Bane mellem København, Køge og Ringsted og ikke øge den til 200 
km/t, som er teknisk muligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christina Olumeko (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på christina.olumeko@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Prehn
formand
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